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未来企业新趋势



Safe harbor statement

The following is intended to outline our general product direction. It is intended for information 
purposes only, and may not be incorporated into any contract. It is not a commitment to deliver any 
material, code, or functionality, and should not be relied upon in making purchasing decisions. The 
development, release, timing, and pricing of any features or functionality described for Oracle’s 
products may change and remains at the sole discretion of Oracle Corporation.

Statements in this presentation relating to Oracle’s future plans, expectations, beliefs, intentions and 
prospects are “forward-looking statements” and are subject to material risks and uncertainties. A 
detailed discussion of these factors and other risks that affect our business is contained in Oracle’s 
Securities and Exchange Commission (SEC) filings, including our most recent reports on Form 10-K and 
Form 10-Q under the heading “Risk Factors.” These filings are available on the SEC’s website or on 
Oracle’s website at http://www.oracle.com/investor. All information in this presentation is current as of 
September 2019 and Oracle undertakes no duty to update any statement in light of new information or 
future events.

http://www.oracle.com/investor


趋势 1：数据和技术在重新定义产业与行业
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趋势 2：数字化产品与服务渐成主流
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2018 2023

数字化 GDP 非数字化 GDP

中国 GDP 的构成（万亿 RMB）

34.8%

51.3%

到 2024 年，中国 50% 的制造
商将把与数字有关的产品和资产
联网到数字孪生系统中，以便从
系统的角度看待他们的业务，降
低5%的成本。

连接产品 — 连接客户 — 获取
数据 — 获取洞察 — 改进……



趋势 3：供应链与中介重构推动效率倍增
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慢（逆）全球化引发全球供应链挑战

60%

61%

7%

40%

58%

1.5%

跨境银行信贷

跨境产品服务

跨境资本流动

2008 2018

• 沃尔玛全球正在更新他的整个供应链系统，配送中心的生产率（每小
时配送订单数量）在截至 2019 年 7 月的 18 个月里提升了 12%，从库
存中释放的资金超过 18 亿美元

• 北京山姆会员店已经实现了1小时送达（加 25 元运费）
• 沃尔玛计划未来十年在中国增投 80 亿元升级物流供应链

PDA 导引车 无人机 扫描仪

提升效率 — 降低陈本 — 获取洞察 — 优化体验



趋势 4：生态系统促进企业创造新价值
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理解需求 — 掌控技术 — 找新伙伴 — 生新收入



趋势 5：人才争夺与未来工作愈演愈烈
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全球最难招聘的 IT 员工 以下哪项最能描述您组织 2019 年的工作重点?



未来企业五大新趋势

8

人才争夺与未来
工作愈演愈烈

供应链与中介重构
推动效率倍增

生态系统促进企
业创造新价值

数字技术在重新定
义产业与行业

数字化产品与服务
渐成主流



数字经济时代未来企业客户价值公式
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风险

传播范围
和规模

云原生
开发者/App

AI 和数据
无处不在

数字化创新洞察

未来企业客户价值
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联手合作伙伴，赢得未来企业新竞赛！
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武连峰
IDC中国副总裁兼首席分析师
lwu@idc.com
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